
BR.0022.18.2019 

PROTOKÓŁ Nr 23/2019 

posiedzenia Zarządu Powiatu Międzychodzkiego 

w dniu 30 maja 2019r. 

Obecni: 

1. Rafał Litke – Przewodniczący Zarządu  

2. Waldemar Górczyński - Wicestarosta 

3. Daniel Kozubowski - Członek 

4. Jarosław Łożyński - Członek 

(Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu) 

Uczestniczyli:  

 

1. Elżbieta Piechowiak – Skarbnik 

2. Małgorzata Dorota Kiełbasa – Sekretarz 

3. Dariusz Nowak – Dyrektor PCUW w Międzychodzie  

 

Tematy posiedzenia: 

 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu.  

2. Zatwierdzenie aneksu do arkusza organizacyjnego Liceum Ogólnokształcącego w Międzychodzie na rok 

szkolny 2018/2019.  

3. Zaopiniowanie materiałów na sesję Rady Powiatu zaplanowaną na dzień 13.06.2019r. 

4. Analiza wynagrodzeń pracowników domów pomocy społecznej i pracowników obsługowych jednostek 

oświatowych. 

5. Podjęcie decyzji w sprawie aplikowania o dodatkowe środki w ramach naboru wniosków ogłoszonego 

przez Wojewodę Wielkopolskiego na remonty w domach pomocy społecznej.  

6. Przyjęcie informacji Komisji Konkursowej przeprowadzającej konkurs na stanowisko dyrektora SP ZOZ 

w Międzychodzie, zaakceptowanie kandydata i podjęcie uchwały w sprawie powołania dyrektora SP ZOZ 

w Międzychodzie. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu Organizacyjnego PCPR w Międzychodzie. 

8. Informacja z otwarcia ofert na realizację zadania pn. „Modernizacja istniejącej szatni w ZST 

w Międzychodzie – Szatnia na Medal”. 

9. Rozpatrzenie pism i wniosków. 

10. Wolne głosy i wnioski.  

11.  Podpisanie aneksu nr 1 do umowy zlecenia z p. Iwoną Stroną Zarządzanie Projektami 

z/s w Ściejowicach na opracowanie wniosku o udzielenie dotacji celowej z rezerwy budżetu państwa dla 

inwestycji pn. „Poprawa jakości i dostępności do świadczeń medycznych poza szpitalnych, stacjonarnych 

i ambulatoryjnych poprzez zakup ambulansu oraz ucyfrowienie diagnostyki RTG 

w SP ZOZ w Międzychodzie”. 

 

Ad.1. 

Zarząd przyjął jednogłośnie protokół nr 22/2019 z dnia 23 maja 2019r.  

 

Ad.2. 

Zarząd zatwierdził aneks nr 7 do arkusza organizacyjnego Liceum Ogólnokształcącego w Międzychodzie na 

rok szkolny 2018/2019 – ustalenie zastępstwa na czas długotrwałej nieobecności nauczyciela języka 

angielskiego oraz powrót nauczyciela WOS-u z długotrwałej nieobecności. 

 

Ad.3. 

Pani Sekretarz przedstawiła proponowany porządek obrad sesji Rady Powiatu zaplanowanej na dzień 

13 czerwca 2019r., w ramach którego Zarząd zaopiniował pozytywnie projekty uchwał Rady Powiatu 

w sprawie: 

a/ zmiany uchwały budżetowej na rok 2019. 

   Pani Skarbnik poinformowała o planowanych zmianach do budżetu, wyjaśniając, iż projekt uchwały 

zostanie przedłożony Zarządowi na przyszłym posiedzeniu z uwagi na ciągle napływające jeszcze 

wnioski jednostek. 



b/ zmieniającą Uchwałę Nr XLIX/286/2018 z dnia 13 września 2018r. w sprawie zatwierdzenia projektu 

pn.: „Aktywizacja osób młodych pozostających bez pracy w powiecie międzychodzkim (V)” 

współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Wiedza 

Edukacja Rozwój 2014-2020, 

c/ wyboru przedstawiciela Powiatu Międzychodzkiego do Rady Społecznej działającej przy   

Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Międzychodzie VI kadencji. 

   W miejscu tym, na przedstawiciela Rady Powiatu, Starosta zaproponował osobę pana Romana 

Musiała.  

   Zarząd jednogłośnie zaakceptował zgłoszoną kandydaturę.  

d/ powołania Rady Społecznej działającej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w 

Międzychodzie VI kadencji, 

e/ udzielenia Zarządowi Powiatu Międzychodzkiego wotum zaufania, 

f/ zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu 

Międzychodzkiego za 2018 rok, 

g/ podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Międzychodzkiego 

z wykonania budżetu Powiatu Międzychodzkiego za 2018 rok. 

 

Przedłożone projekty uchwał Rady Powiatu stanowią załączniki od nr 2 do nr 7 do protokołu.  
 

Ad.4.  

W wyniku przeprowadzonej analizy wynagrodzeń pracowników domów pomocy społecznej 

oraz pracowników obsługowych jednostek oświatowych, uwzględniając możliwości finansowe budżetu 

powiatu pozwalające na sfinansowanie podwyżek płac, Zarząd wyraził zgodę na wzrost wynagrodzeń 

pracowników domów pomocy społecznej oraz pracowników obsługowych w jednostkach oświatowych 

(sprzątaczek, palaczy, rzemieślników, mechaników) od września 2019r. w wysokości 150zł brutto 

na osobę we wszystkich składnikach. 

Skutek podwyżek za okres IX – XII 2019r. dla pracowników obsługowych jednostek oświatowych 

to kwota 33.500zł, natomiast w przypadku DPS-ów - 120.500zł. Konsekwentnie, w roku 2020 na 

sfinansowanie skutków podwyżek będzie należało zabezpieczyć dodatkowo kwotę 462tys.zł. 

 

Ad.5. 

W ślad pisma Wojewody Wielkopolskiego wskazującego na możliwość pozyskania dodatkowych środków 

na ewentualne potrzeby w domach pomocy społecznej w zakresie zadań remontowych, Zarząd podjął decyzję 

o aplikowaniu o środki. 

Stosując się do zasady, iż udział procentowy budżetu państwa w planowanym zadaniu nie może być 

wyższy niż udział liczby mieszkańców przebywających w DPS na „starych zasadach” do ogólnej liczby 

wszystkich mieszkańców przebywających w domu, do dofinansowania zgłoszono: 

a/ w przypadku DPS w Łężeczkach remont pomieszczeń mieszkalnych (pokoje mieszkańców) 

i ogólnodostępnych (hole i korytarze) oraz gabinetu medycznej pomocy doraźnej. 

   Całkowity koszt zadania wynosi 116tys.zł, z czego 106.337,20zł stanowią środki własne 

(zabezpieczone w budżecie Domu), środki wnioskowane – 9.662,80zł. 

b/ w przypadku DPS Piłka-Zamyślin: 

 - remont pomieszczeń mieszkalnych w budynku C w Piłce– mieszkanie nr 2 i 3, 

 - remont korytarza i klatki schodowej w bud. C w Piłce, 

 - remont instalacji wentylacyjnej w salach dziennego pobytu nr 1,2,3 w odc. B oraz w kuchni 

w bud. E wraz z łącznikiem w Piłce, 

 - remont nawierzchni – utwardzenie terenu wokół budynku A w Zamyślinie. 

 Całkowity koszt w/w zadań to kwota 272.190,02zł, z czego 136.095,01zł stanowi wkład własny, 

na który należy wyasygnować środki z budżetu powiatu. Oczekiwane dofinansowanie - 136.095,01zł. 

 

Odnosząc się do prac remontowych w DPS-ach, Wicestarosta Waldemar Górczyński poinformował, 

iż w krótce zostaną podjęte również działania związane z możliwością pozyskania środków 

na termomodernizację obiektów Domów.  

 

 

 



Ad.6. 

Zarząd po przyjęciu do wiadomości pisemnej informacji Komisji Konkursowej przeprowadzającej konkurs 

na stanowisko dyrektora SP ZOZ w Międzychodzie i zaakceptowaniu wyłonionego przez Komisję kandydata 

- pana Bartosza Grobelnego, podjął jednogłośnie Uchwałę nr 23/37/2019 

w sprawie powołania Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Międzychodzie – załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Ad.7. 

Zarząd podjął jednogłośnie Uchwałę nr 23/38/2019 w sprawie Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Międzychodzie – załącznik nr 9 do protokołu.    
 

Ad.8.  

Zarząd przyjął do wiadomości informację z otwarcia ofert na realizację zadania pn. „Modernizacja istniejącej 

szatni w ZST w Międzychodzie – Szatnia na Medal” – załącznik nr 10 do protokołu.   

 

Ad.9. 

Zarząd rozpatrzył pisma i wnioski: 

1/ PCPR w Międzychodzie - wniosek o przyznanie środków w kwocie 1.500zł na zakup materiałów 

promujących rodzicielstwo zastępcze. 

 

Zarząd po zapoznaniu się z wnioskiem oraz z ofertą cenową proponowanych 

do wykonania materiałów, wyraził poparcie dla działań promocyjnych pieczy zastępczej, 

ze wskazaniem sfinansowania planowanych wydatków ze środków własnych jednostki 

i niekoniecznie w zaproponowanym zakresie. 

Pod rozwagę skierował propozycję promocji pieczy zastępczej w mediach lokalnych, 

np. Informator Międzychodzki czy Kwilecki, Tydzień Międzychodzko-Sierakowski.   

 

2. SP ZOZ w Międzychodzie – wniosek o przekazanie środków w kwocie 163.705zł zgodnie z zawartą 

umową na wydatki inwestycyjne. 

 

  Wniosek rozpatrzono pozytywnie. 

 

3. Wydziału Komunikacji i Dróg w/m – pozytywna opinia do wniosku Sołectwa Krzyżkówko 

w sprawie zezwolenia na wykonanie prac polegających na usunięciu odrostów z pasa drogi powiatowej 

nr 1722 na odcinku Lewice – Krzyżkówko. 

 

  Zarząd po zapoznaniu się opinią Wydziału (załącznik nr 11 do protokołu), wyraził zgodę na 

realizację ww. prac, przy zachowaniu przez ich wykonawcę warunków w zakresie ochrony przyrody oraz 

zabezpieczenia miejsc wycinki i odpowiedzialności za powstałe szkody, określonych szczegółowo przez 

Wydział Komunikacji i Dróg przed przystąpieniem do prac.  

 

Ad.10. 

W ramach wolnych głosów i wniosków głos zabrał członek Zarządu Jarosław Łożyński.  

 Po pierwsze - wyraził swoje poparcie do wyboru dyrektora Szpitala.  

 Po drugie - zapytał o aprobatę gmin odnośnie kolei.  

Starosta oraz Wicestarosta wspólnie wyjaśnili, iż na chwilą obecną samorządy województwa 

wielkopolskiego, które podjęły stanowiska, lecz nie wszystkie, wyraziły poparcie dla linii nr 368.    

Ponadto został podpisany list intencyjny z samorządami województwa lubuskiego, tj. Miastem Gorzowem 

Wlkp. oraz gminami: Międzyrzecz, Skwierzyna, Pszczew, Przytoczna, Bledzew Deszczno w sprawie 

przywrócenie ruchu pasażerskiego i towarowego na odcinku linii kolejowej nr 363 Międzychód – 

Skwierzyna oraz ruchu pasażerskiego na odcinku linii kolejowej nr 364 Wierzbno – Międzyrzecz. 

Natomiast w dalszym ciągu trwają negocjacje w sprawie treści porozumienia stanowiącego 

o wspólnym podjęciu działań zmierzających do wznowienia, w jak najkrótszym czasie, ruchu pasażerskiego 

i towarowego na liniach kolejowych nr 363 Rokietnica –  Międzychód – Skwierzyna 

i nr 368 Szamotuły – Międzychód oraz ruchu pasażerskiego na odcinku linii nr 364 Wierzbno – Międzyrzecz, 

które ma zostać zawarte pomiędzy zainteresowanymi samorządami ze strony województwa wielkopolskiego 

(tj. Województwem Wielkopolskim, Powiatem Szamotulskim, Powiatem Międzychodzkim, Gminami: 



Szamotuły, Ostroróg, Chrzypsko Wielkie, Sieraków, Międzychód, Rokietnica, Kaźmierz, Pniewy, Kwilcz) 

oraz lubuskiego. 

Po trzecie - odniósł się do działań promocyjnych powiatu w zakresie: 

- wykonania materiału filmowego z obchodów rocznicy wybuchu Powstania Wielkopolskiego 

w Sierakowie – prosząc o jego udostępnienie, 

- zaplanowanych, a niezrealizowanych wydatków związanych z rocznicą Powstania Wielkopolskiego, w 

tym wydawnictwa książkowego pod redakcja Muzeum Zamek Opalińskich w Sierakowie – proponując 

przeznaczenie tych środków na przyszłoroczne obchody setnej rocznicy przyłączenia Międzychodu do 

Rzeczypospolitej Polski, 

- zakupu publikacji związanych z Powstaniem Wielkopolskim „Nasze Powstanie” wyd. Chronica – prosząc 

o udostępnienie jednego egzemplarza, 

- składki członkowskiej na rzecz Stowarzyszenia LGD Puszcza Notecka – dopytując, co wnosi ta składka, 

jakie z tego tytułu profity ma powiat. 

 

Ponadto wywiązał się temat połączeń autobusowych na terenie powiatu w związku 

z zapowiadanym zawieszeniem połączeń regularnych obsługiwanych przez poznański PKS z dniem 

30 czerwca 2019r., z uwagi na brak możliwości dalszego finansowania działalności w zakresie przejazdów 

autobusowych w ramach posiadanych środków własnych. 

 Jak poinformował Wicestarosta, w momencie kiedy zarówno powiat jak i gminy Sieraków 

i Kwilcz, oprócz gminy Międzychód, nie wyraziły woli dofinansowania połączeń na rzecz PKS Poznań, 

powiat podjął starania w nawiązaniu współpracy z gorzowskim PKS-em i od tego czasu nie informowano 

nas o obecnej sytuacji Spółki. Dalej przekazał, że w dniu jutrzejszym, na zaproszenie Powiatu Poznańskiego 

weźmie udział w spotkaniu nt. współfinansowania kontynuowania działalności PKS Poznań, z którego zda 

relację na najbliższym posiedzeniu Zarządu.  

 

  Odnosząc się do pozostałych, poruszonych wątków, Zarząd wskazał na zaproszenie na kolejne 

posiedzenie dyrektora Muzeum Roberta Jędrzejczaka oraz przedstawiciela Stowarzyszenia LGD Puszcza 

Notecka.  

 

Ad.11. 

Zarząd podpisał aneks nr 1 do umowy zlecenia z p. Iwoną Stroną Zarządzanie Projektami 

z/s w Ściejowicach na opracowanie wniosku o udzielenie dotacji celowej z rezerwy budżetu państwa dla 

inwestycji pn. „Poprawa jakości i dostępności do świadczeń medycznych poza szpitalnych, stacjonarnych i 

ambulatoryjnych poprzez zakup ambulansu oraz ucyfrowienie diagnostyki RTG 

w SP ZOZ w Międzychodzie” – zmiana terminu obowiązywania umowy.  

 

 

Na tym posiedzenie zakończono.  

 

 

 

Protokołowała        Przewodniczący Zarządu  

Iwona Juszczyk         Rafał Litke  

 

 

Członkowie Zarządu: 

1. Waldemar Górczyński  

2. Daniel Kozubowski   

3. Jarosław Łożyński   


